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Bijlage(n) 

- 

Bij brief van 23 november 2018, ingekomen op 26 november 2018, heeft u 

namens de GroenLinks fractie schriftelijke vragen gesteld. 

 

Wij beantwoorden deze vragen als volgt. 

 

1. Welke van de 200 vergunningen uit de uitspraak van het Europese Hof 
betreffen de Provincie Noord-Brabant? Komen deze vergunningen nu te 
vervallen? 
Antwoord: In afwachting van de beantwoording van de door de Raad van 

State gestelde prejudiciële vragen zijn alle beroepzaken die betrekking hebben 

op het PAS aangehouden door de Raad van State, maar ook door de 

rechtbanken. In Noord-Brabant gaat het totaal om circa 40 beroepszaken.  

 

2. Wat gebeurt er met de projecten in Noord-Brabant die zijn aangehouden in 
afwachting van de uitspraak over de PAS? 
Antwoord: De aangehouden beroepszaken van vergunningen voor 

projecten/initiatieven worden door de Raad van State en de rechtbanken 

afgehandeld. De Raad van State heeft op 14 februari 2019 een zitting 

hiervoor gepland. De uitspraak wordt in het voorjaar van 2019 verwacht. De 

verwachting is dat de rechtbanken wachten op de uitspraak van de Raad van 

State. 
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3. Wat wordt het vergunningenbeleid in het kader van de Wet 
Natuurbescherming vanaf heden? 
Antwoord: Hiervoor verwijzen wij u naar de brief van minister Schouten aan de 

Tweede Kamer, waarover Gedeputeerde Van den Hout de Staten op 20 

november jl. heeft geïnformeerd met een memo gedeputeerde.   

 

 

 

Gedeputeerde Staten van Noord-Brabant, 

 

de voorzitter, de secretaris, 

 

prof. dr. W.B.H.J. van de Donk drs. M.J.A. van Bijnen MBA 
 

 

https://www.brabant.nl/politiek-en-bestuur/provinciale-staten/vergaderingen-ps/cpv/20181203/download?qvi=1014240

